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FS -  behandling: 

Inger Lise Brekke (H) etterlyste møtet i administrasjonsutvalet, som var beramma til denne datoen.  
 
Ordførar Per Lerøy (Ap) svara at det var sagt frå administrasjonen at det ikkje var saker til 
administrasjonsutvalet, men at det verkar underleg at det ikkje skal vera saker i ein budsjettprosess 
der nedbemanning inngår. Administrasjonsutvalet er det einaste kontaktpunktet mellom politikarane 
og dei tillitsvalde, og det er uheldig at det vert alyst, noko som no skjer for andre gong på rad.  

Assisterande rådmann Olav Mongstad sa at det ikkje var meldt opp konkrete saker til møtet, og at 
det difor vart avlyst. Det er meint at utvalet skal inn i overordna personalmessige saker, kanskje 
skulle ein ha sett opp eit møte med drøfting om nedbemanning/budsjett i dette utvalet.  
 
Helge Dyrkolbotn (KrF) sa at han støtta Lerøy i at dette utvalsmøtet burde vore halde.  
 
Om innkallinga til formannskapet sa Olav Mongstad at det har vore tidkrevjande å komma ut med 
alle saker til rett tid.  
 
Handsaming i formannskapet: 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke 

 

FS  vedtak: 

Innkalling og sakliste vart godkjent 
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